

#### Das Kloska Group Leistungsspektrum

Technische Schiffsausrüstung  
Maritimes Umweltmanagement  
Proviant, Catering & Bonded Stores  
Ausrüstung & Logistik für die Kreuzschifffahrt  
Segelmacherei, Taklerei & Bootszubehör  
Tauwerk, Festmacher & Spezialdrahtseile  
Motorenwartung & Reparatur, Maschinenersatzteile  
Gasmotoren-Service  
Reglertechnik  
Reedereilogistik  
Luftfracht & Logistik  
C-Teile-Management  
Industrietechnik  
Arbeitsschutz, Hitzeschutz & PSA  
Werkzeuge  
Betriebseinrichtung  
Hebetechnik & Lastaufnahmemittel  
Schlauch- & Armaturentechnik  
Hydraulik & Zubehör  
Dichtungstechnik & technische Kunststoffe  
Transportbandtechnik & Vulkanisation  
Chemisch-technische Produkte  
Reinigungstechnik  
Reinigungsprodukte  
Netzherstellung  
On- und Offshore Ausrüstung & Service

#### The Kloska Group service portfolio

Technical ship supply  
Maritime environmental protection system  
Provisions, catering & bonded stores  
Cruise liner supply & logistic  
Sailmaking, rigging & boat equipment  
Ropes, mooring ropes & special wire ropes  
Machinery spare parts, repair & maintenance  
Gas engine service  
Governor technology  
Owners goods logistics  
Airfreight & logistics  
C-parts-management  
Industrial equipment  
Work protection wear, heat protection & PPE  
Tools  
Work and office equipment  
Lifting & lashing equipment  
Hose technology & fittings  
Hydraulics & accessories  
Sealing technology & technical plastics  
Conveyor belt technology & vulcanization  
Chemical-technical products  
Cleaning technology  
Cleaning products  
Manufacturing of all types of nets  
On- and offshore equipment & service



Bremen · Bremerhaven · Helgoland · Cuxhaven · Wilhelmshaven · Leer · Emden · Beesten  
Meppen · Dessau · Hamburg · Lübeck · Rostock · Stralsund · Mukran · Gdynia · Gdansk  
Szczecin · Nachodka · Rotterdam · Antwerp · Cadiz · Barcelona · Bilbao · Valencia · Las Palmas  
Istanbul · Izmir · Cape Town · Durban · Dubai · Blumenau · Singapore · Shanghai · Hong Kong

# KTMS

## Kloska Technical Marine Sales GmbH

#### Ship Spare Parts

Marlowring 24 · 22525 Hamburg  
Phone +49 (0) 40 - 219060-0  
Fax +49 (0) 40 - 219060-20  
Email spareparts@kloska.com

#### Governor Service

Marlowring 24 · 22525 Hamburg  
Phone +49 (0) 40 - 219060-0  
Fax +49 (0) 40 - 219060-20  
Email governors@kloska.com

#### Ship & Industrial Repair

Herwigstraße 49 · 27572 Bremerhaven  
Phone +49 (0) 471 - 93220-221  
Fax +49 (0) 471 - 93220-229  
Email: thomsen-bhv@kloska.com

**24/7.**  
SERVICE  
+49(0)173-2449146

# Engine Competence

SHIP SPARE PARTS  
SHIP & INDUSTRIAL REPAIR  
GOVERNOR SERVICE

# KTMS

## Kloska Technical Marine Sales GmbH





## Ersatzteile für die Schifffahrt

# SHIP SPARE PARTS

Unter dem Dach der Kloska Technical Marine Sales GmbH bietet die Kloska Group einen kompetenten Service an. Ein Team von Fachleuten kümmert sich speziell um den Bereich Ersatzteile für Schiffsmotoren, die in folgenden 2- und 4-Takt-Motoren eingesetzt werden können:

- Daihatsu
- Deutz MWM
- HIMSEN
- Yanmar
- MAK
- MAN
- MAN/B&W
- Sulzer
- SKL
- Wärtsilä

Weiterhin sind wir mit unseren Spezialisten für See-, Frisch- und Abwasserpumpen in der Lage, Originalpumpenersatzteile, eigene Gleitringdichtungen und Fertigungen von verschiedensten Sonderbauteilen zu liefern.

Bei allen Ersatzteilen und der Auswahl unserer Lieferanten liegt unsere Priorität in der höchst möglichen Zufriedenheit unserer Kunden. Im Vordergrund steht dabei immer, die beste Qualität zum besten Preis anbieten zu können.

Mit über 35.000 unterschiedlichen Artikeln im Lager und hochmotivierten Mitarbeitern sind wir in der Lage top urgent Lieferungen binnen weniger Minuten auf den Weg zum Schiff zu bringen. Und dieses selbstverständlich 24 Stunden am Tag, 365 Tage im Jahr.

# KTMS

Kloska Technical Marine Sales GmbH

Under the roof of the Kloska Group, Kloska Technical Marine Sales offers a competent service. A team of professionals takes care of all belongings for engine spare parts. We are specialized for spare parts suitable for use in following 2- and 4 stroke engines:

- Daihatsu
- Deutz MWM
- HIMSEN
- Yanmar
- MAK
- MAN
- MAN/B&W
- Sulzer
- SKL
- Wärtsilä

With our pump specialists for sea-, fresh-, and wastewater we are able to supply original parts, in-house produced mechanical seals as well as various special made components.

Our first priority is always the full satisfaction of our customers. This is our proposition when we are selecting spare parts and suppliers globally. Offering top quality at the best possible prices is our focus every day.

With more than 35.000 different articles permanent on stock and a highly motivated team, we are able to provide top urgent deliveries. In special cases deliveries could be on their way to the vessel within minutes. As a matter of course 24 hours daily, 365 days per year.



An ihrem Standort in Bremerhaven verfügt die Kloska Group über eine 1200 m<sup>2</sup> große Halle mit direkter Wasseranbindung an einer 200 Meter langen, umlaufenden Reparaturpier.

Ausgestattet mit zwei 10 t / 3,2 t Kränen sowie modernen Maschinen zur Stahlbearbeitung und -verarbeitung ist sie ideal für das Fertigen, Bearbeiten und Handling großer Bauteilen.

Eine CNC Brennschneidanlage für Blechformate von 2000 x 4000 mm mit einer Schnittleistung von bis zu 100 mm Stärke steht ebenfalls zur Verfügung.



- Neubau und Reparatur von Stahlbaukonstruktionen (Fertigung, Transport/Handling und Montage)
- Wartungsservice für Industrieanlagen
- Schweißarbeiten (Stahl, Aluminium, Edelstahl CuNiFe)
- Rohrleitungsbau und Reparatur
- Schiffsreparaturen (Stahlbau, Rohrleitungsbau, Windenreparatur, Gangwayreparatur, Anker- und Kettenservice, Tankreinigung etc.)
- Hydraulikservice / Pneumatikservice
- Montageservice / Demontageservice
- Gasfreimessungen / Freimessen von Behältern und engen Räumen nach DGUV Grundsatz 313-002 / BGG/GUV-G 970
- UVV Kranprüfung nach DGUV V52 (BGV D6)
- UVV Torprüfungen nach BGR 232 (ASR A1.7)

## Ship and Industrial Repair

# SCHIFFS- & INDUSTRIEREPARATUR

Kloska Group's location in Bremerhaven features a 1,200 m<sup>2</sup> hall with direct water access, which can be approached over a 200-meter overhaul pier surrounding the basin.

Being equipped with two cranes (10-tonnes / 3.2 tonnes) as well as modern steel treatment and processing machinery, makes it an ideal location for producing, processing and handling large construction parts.

A CNC flame cutting machine for steel sheets of 2,000 x 4,000 mm, with a cutting performance for thicknesses of up to 100 mm is also available on site.

- New production and repair of steel constructions (production, transportation (handling), and assembly)
- Maintenance and servicing of industrial plants
- Welding operations (steel, aluminum, stainless steel CuNiFe)
- Pipeline construction and repair
- Ship overhaul operations (steel construction, windlass and gangway repairs, anchor and chain servicing, tank cleaning, etc.)
- Hydraulic and pneumatic service
- Assembling and disassembling services
- Gas clearance readings / clearance readings for containers and tight spaces in compliance with DGUV regulation 313-002 / GUV-G 970
- UVV crane inspections in compliance with DGUV V52 (BGV D6)
- UVV gate inspections in compliance with BGR 232 (ASR A1.7)



## Reglertechnik

# GOVERNOR SALE & SERVICE

Die Kloska Technical Marine Service GmbH ist der Spezialist für analoge und digitale Reglertechnik. Als autorisierter Woodward-Distributor garantieren wir einen zuverlässig guten Service.

- Verkauf von kompletten Neureglern und Ersatzteilen für Woodward, Regulateurs Europa, Zexel, Yanmar and Heinzmann Governors
- Analoge und digitale Reglersysteme
- Mechanisch-hydraulischen Motorenregler
- Retrofits sowie Reglerersatzteile für Hauptmaschinen und Hilfsmaschinen aller Art
- Instandsetzung/Überholung und Prüfstanderprobung aller hydraulischen und mechanischen Drehzahlregler
- Lieferung von Austauschreglern
- Umrüstung auf elektronische oder digitale Regelung (mit und ohne Fernsteuerung)
- Reparatur von Einspritzpumpen auf Anfrage
- Weltweiter Service

## Repair · Sale · Service · Retrofit

Kloska Technical Marine Service GmbH is a specialist for analog and digital controller technology. As an authorized Woodward distributor we guarantee an reliable good service.

- Sales of completely new controllers and spare parts for Woodward, Regulateurs Europa, Zexel, Yanmar and Heinzmann Governors
- Analog and digital controller systems
- Mechanical-hydraulic engine controllers
- Retrofits and controller spare parts for main and auxiliary machines of all kinds
- Maintenance, overhaul and test-bench testing of all hydraulic and mechanical engine speed controllers
- Delivery of replacement controllers
- Refitting to electronic or digital controller system (with or without a remote control)
- Repair of injection pumps on demand
- Worldwidel service



**WOODWARD**  
Business Partner

**Kloska Group**  
www.kloska.com